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Zpráva o činnosti Místní komise Štěpnice  
za 1. čtvrtletí 2015 

___________________________________________________________________ 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
     V 1. čtvrtletí 2015 se uskutečnila 3 zasedání komise.  

 
 
 
Člen komise 

19.01. 16.02. 16.03. Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Mgr. Marie Martykánová A A A 3 0 0 

Jitka Víchová A A A 3 0 0 
PhDr. Milan Brázda A A A 3 0 0 

Mgr. Lukáš Čoupek, PhD. A A A 3 0 0 

Marek Dobeš A O A 2 1 0 

Bc. Vladimír Dostálek A A A 3 0 0 

Mgr. Libuše Pavlicová A A A 3 0 0 

František Prachman A A A 3 0 0 

Renata Střelcová A A O 2 1 0 

Martina Hadašová A A A 3 0 0 

 
  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
   
Přehled přijatých usnesení: 
 
Usnesení č. 1/2015 ze dne 16.02.2015 
 
MK Štěpnice po projednání: 
  
1. žádá RM o přesun rekonstrukce budovy č.p. 1156 ve Štěpnicích v rámci 

zásobníku kapitálových výdajů na dřívější dobu (nyní plánováno na r. 2020) tak,  
aby rekonstrukce byla zahájena do konce tohoto volebního období  
 

2. doporučuje RM hledat prostřednictvím odboru APR dotační titul na rekonstrukci 
budovy č.p. 1156 ve Štěpnicích  
 

3. žádá o odstranění havarijního stavu schodiště, vč. instalace nových 
bezpečnostních madel a osvětlení 
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Usnesení č. 2/2015 ze dne 16.03.2015 
 
MK Štěpnice po projednání doporučuje RM vítěze urbanistické soutěže Přeměna 
části bývalého areálu nemocnice na město jako zpracovatele regulačního plánu pro 
dotčenou lokalitu. 
 
Usnesení č. 3/2015 ze dne 16.03.2015 
 
MK Štěpnice po projednání doporučuje RM převod finančních prostředků z rozpočtu 
MK do rozpočtu OD ve výši 180tis. Kč na výstavbu cca 6 parkovacích míst u ZŠ Za 
Alejí. 
 
Usnesení č. 4/2015 ze dne 16.03.2015 
 
MK Štěpnice po projednání doporučuje RM převod finančních prostředků z rozpočtu 
MK do rozpočtu OD ve výši 500tis. Kč na rekonstrukci chodníku u ul. Zahradní dle 
varianty C zpracované OD. 
 
Usnesení č. 5/2015 ze dne 16.03.2015 
MK Štěpnice po projednání doporučuje RM převod finančních prostředků z rozpočtu 
MK do rozpočtu OIN ve výši 500tis. Kč jako účelově vázané prostředky na realizaci 
nové strojovny vzduchotechniky ZŠ Za Alejí. 
 
 
Přehled projednaných záležitostí: 
 
1. Volba místopředsedy MK Štěpnice 

 
Místopředsedkyní MK Štěpnice byla zvolena p. Jitka Víchová (hlasování pro 7, 
proti 0, zdržel se 2). 

 
2. Priority MK Štěpnice v novém volebním období 

 
• Revitalizace sídliště Štěpnice – realizace v několika etapách 
• Sledování dotačního řízení a následný vývoj plánovaného projektu 

„Bezbariérová trasa Štěpnice - autobusové nádraží“ (I. etapa Štěpnice – ul. 
Husova - podchod ČD) 

• Bezpečnost sídlišť Štěpnice a Mojmír (zintenzivnění pochůzek strážníků MP 
po sídlištích), rozšíření kamerového systému 

• Realizace rezidentního parkování na území sídlišť Štěpnice a Mojmír, 
budování parkovišť obyvateli sídliště Štěpnice (nastavení pravidel) 

• Životní prostředí – zeleň 
• Sportovní a volnočasové vyžití pro mládež i dospělé (možnosti, podmínky) 
• Podpora institucí na území sídlišť Štěpnice a Mojmír 
• Sledování aktuálních problémů sídlišť Štěpnice a Mojmír 
• Práce s podněty občanů sídlišť Štěpnice a Mojmír 
• Zveřejňování práce MK (aktivity, výsledky) – vývěsní skříňka v ul. Husova, 

(doplnění vývěsní skříňky na objektu NS Albert), a prostřednictvím www 
stránek města 
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• Navázání spolupráce s předsedy družstev a SVJ z důvodu větší 
informovanosti obyvatel Štěpnic a Mojmíru 

• MHD – rozšíření spojů 
• Veřejné setkávání s obyvateli sídlišť Štěpnice a Mojmír 

 
1/1/15/ŠT - bezbariérová trasa Štěpnice-autobusové nádraží (I. etapa Štěpnice-ul. 
Husova podchod pod tratí ČD) - žádost o nové informace (harmonogram) 
k dotačnímu řízení – odpověď APR – zůstává ve sledování 
 
2/1/15/ŠT – využití centrálního parkoviště Uherskohradišťské nemocnice pro 
obyvatele sídliště Štěpnice – MK navrhuje vyvolat jednání vedení města s vedením 
nemocnice k možnosti bezplatného využívání parkoviště ve večerních a nočních 
hodinách obyvateli sídliště Štěpnice – podnět Ing. Procházka – zůstává ve 
sledování 
 
3/1/15/ŠT – realizace usnesení č. 28/2014 ze dne 23.06.2014 – MK Štěpnice žádá o 
informaci k realizaci usnesení v jednotlivých bodech – odpověď OŽP - splněno 

4/1/15/ŠT – digitalizace kamerového systému – dotaz na průběh realizace – 
odpověď MP - splněno 
 
5/1/15/ŠT – napojení 2. kruhového objezdu u nemocnice pro chodce – chybí chodník 
– odpověď OD – splněno  
 
6/1/15/ŠT – parkování na plochách zeleně – před hlavním vchodem ZŠ Za Alejí, u 
domu č.p. 1013, 1017, u zadní brány ZŠ Za Alejí – žádost o častější kontroly – 
odpověď MP - splněno 
 
7/1/15/ŠT – parkování na travnaté ploše u hlavního vchodu do ZŠ Za Alejí – dotaz, 
zda se neuvažuje o rozšíření stávající parkovací plochy o tuto plochu – odpověď OD 
- splněno 
 
8/1/15/ŠT – oprava chodníku podél NS k přechodu v ul. Zahradní – žádost o 
vyčíslení finančních nákladů – odpověď OD - splněno 
 
Jednání MK Štěpnice dne 16.02.2015 se uskutečnilo v prostorách pobočky Knihovny 
BBB ve Štěpnicích (objekt č.p. 1156). 
Informace o pobočce knihovny sdělil ředitel Knihovny BBB Mgr. Radovan Jančář.  
Jedná se o nejstarší pobočku knihovny, patří k občanské vybavenosti sídliště od 
80. let, otevřeno 3x týdně, profesionální pobočka, 13tis. svazků, parametry středně 
velké knihovny. Zhodnotil přínosy i nedostatky pobočky. 
 
V rámci diskuze členové komise konstatovali, že celkový stav budovy č.p. 1156 je 
neutěšený. Objekt má pro sídliště Štěpnice zásadní strategickou funkci a město UH 
by mělo podpořit jeho zachování a hledat možnosti jak objekt co nejdříve kultivovat.  
 
1/2/15/ŠT – setkání členů MK Štěpnice s veřejností - MK Štěpnice navrhuje termín 
pro konání setkání s veřejností na pondělí 18.05.2015 v 17:00 hod. v ZŠ Za Alejí – 
odpověď KST – potvrzeno 
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2/2/15/ŠT – předávání podkladů pro jednání komise prostřednictvím složky na 
portále města – zůstává ve sledování 
 
1/3/15/ŠT – žádost OD o stanovisko MK ke zvýšení bezpečnosti přecházejících 
chodců u bloku č. 6 – MK Štěpnice souhlasí s návrhem OD na snížení počtu 
parkovacích míst u bloku č. 6 z důvodu bezpečnosti přecházejících chodců – podnět 
OD – zůstává ve sledování 
 
2/3/15/ŠT – rekonstrukce jídelny v ZŠ Za Alejí - MK Štěpnice po projednání 
doporučuje RM převod finančních prostředků z rozpočtu MK do rozpočtu OIN ve výši 
500tis. Kč jako účelově vázané prostředky na realizaci nové strojovny 
vzduchotechniky ZŠ Za Alejí – podnět EKO, OIN – zůstává ve sledování 
 
3/3/15/ŠT – vysazení popínavých rostlin kolem ohrádky na popelnice v ul. Zahradní u 
domu č.p. 1138 – podnět OŽP – zůstává ve sledování 
 
4/3/15/ŠT – odstranění vozidla Ford Transit bílé barvy bez registrační značky 
z parkoviště u domu čp. 1158 – podnět OD – zůstává ve sledování 
 
 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem 
opatření 
Nebyly uloženy žádné úkoly. 
 

IV. Doporučení a návrhy komise 
 Uvedeno v bodě II zprávy. 

  

V. Plán práce na 2. čtvrtletí 2015 
 Komise se ve 2. čtvrtletí 2015 bude scházet následovně: 

 
• 20.4.   Výchozí jednání – pochůzka po sídlišti Mojmír 
• 18.5.   Veřejné setkání MK Štěpnice s občany v ZŠ Za Alejí 
• 22.6.   Výchozí jednání – pochůzka po sídlišti Štěpnice 

 
V Uh. Hradišti dne 01.04.2015 
 
 
 
 
Mgr. Marie Martykánová 
předsedkyně Místní komise Štěpnice 
 
 
Zpracovala: Martina Hadašová 
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